
Geacht College, 
 
LijstvanderDoes wil graag van u weten wat de netbeheerder van de provincie Utrecht reëel kan 
toezeggen in welk jaar zij uitbreiding van het net echt kunnen garanderen? Dit mede in het licht van 
het nieuws dat vandaag 8 maart op Radio 1 in het nieuws is gesteld dat het zeker nog 10 jaar gaat 
duren. 
Met deze wetenschap is het dan wel nodig om de windturbines in de Reijerscop te plaatsen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Monique Verheyen 
Raadslid LijstvanderDoes 
 


